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PROJEKT  

PROTOKÓŁ NR XIX/2016 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 30 września 2016 roku 

 

XIX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Anna Gosławska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zanim przedstawię porządek obrad i 

zapytam czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do porządku obrad proszę o naniesienie 

autopoprawki:  

1) W punkcie 24 porządku obrad proszę wykreślić „Podjęcie uchwały w sprawie aktualności 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Kobierzyce”, a w to miejsce 

proszę wpisać „Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Wiesława 

Winnika, Pana Wojciecha Prusa, Pana Piotra Czupińskiego, Pana Macieja Satory, Pani Blanki 

Satory do usunięcia naruszenia prawa”. 

Proszę pana Wójta o uzasadnienie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jesteśmy w przededniu prac nad studium. W związku z tym, że w tej 

uchwale pewne rzeczy się rozstrzyga, mogłoby spowodować to zaniepokojenie społeczne, że na tym 

etapie dyskutujemy na temat studium a tak naprawdę przy studium będzie można w szerszej skali o 

tym podyskutować. Stąd wycofanie tego projektu uchwały. W między czasie wpłynęła skarga 

właścicieli działek w miejscowości Ślęza – musimy zachować terminy stąd pośpiech we 

wprowadzeniu tej uchwały do porządku obrad. 
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2) W punkcie 27 porządku obrad proszę dopisać” Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

statutu Gminy Kobierzyce”. 

Zgodnie z art.34 Statutu Gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do 

porządku obrad? Brak uwag, wniosków, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem zaproponowanego porządku obrad z zaproponowanymi autopoprawkami,  proszę o 

podniesienie ręki.                     

Za – 12 osób /z 12 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Na salę obrad przyszedł radny Dariusz Matuszewski i radny Mariusz Przeździęk. 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/26/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowych 

należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/97/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

sierpnia 2011 r. w sprawie przyznania diet sołtysom. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

na lata 2014 – 2020. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy 

Kobierzyce rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Kościół p.w. Św. Wojciecha Biskupa 

i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha 

Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ( Kościół pod wezwaniem Św. 

Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich) dla Rzymsko - Katolickiej Parafii pod wezwaniem 

Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ( Park podworski przy pałacu w 

Wierzbicach) dla Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego dla Dzieci prowadzonego przez Zgromadzenie 

Sióstr Św. Józefa w Wierzbicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/271/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 3 

października 2012 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze w 

przedszkolach i szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/270/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 3 

października 2012 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kobierzyce oraz 

kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/82/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

marca 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kobierzyce. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bielany Wrocławskie, 

Chrzanów, Kobierzyce, Królikowice, Krzyżowice, Księginice, Magnice, Pełczyce, Pustków Żurawski, 

Racławice Wielkie, Solna, Wierzbice, Żurawice do kategorii dróg gminnych publicznych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. LG w północno-wschodniej części obrębu Biskupice Podgórne. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Pasterskiej w północno-zachodniej części wsi 

Królikowice. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Kolejową, Makową, Akacjową i Brzozową w 

środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu Rolantowice. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Wiesława Winnika, Pana Wojciecha 

Prusa, Pana Piotra Czupińskiego, Pana Macieja Satory, Pani Blanki Satory do usunięcia naruszenia 

prawa. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy parku we wsi Pełczyce. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

28. Interpelacje radnych. 
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29. Zapytania radnych i sołtysów. 

30. Wnioski i sprawy różne. 

31. Komunikaty Przewodniczącej. 

32. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa radnych ma uwagi do 

protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy? Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób /z 14 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności  

 / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Salę obrad opuścił Wójt Gminy Ryszard Pacholik i radny Krzysztof Kmiecik – udali się na 

uroczystość 70 – lecia szkoły w Tyńcu Małym. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: 110 000 zł na plac zabaw – czy my tamtym razem nie uchwaliliśmy tego? 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus: Jest to przeniesienie z dróg w Bielanach Wrocławskich i 

zwiększenie na placu zabaw. Związane jest to z przetargiem. 

Radny Adam Raś: 1 115 000 zł na drogi w Bielanach Wrocławskich. W połowie roku ściągamy 

115 000 i przerzucamy na plac zabaw. Czy nie byłoby wygodniej od razu przeznaczyć te 110-115 tys. 

zł na plac? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jesteśmy po przetargu. Spodziewaliśmy się kwoty niższej niż na 

przetargu, wyszła kwota około 300 000 zł i zabrakło więc postanowiliśmy o przesunięciu tych 

środków w porozumieniu z radnymi z Bielan Wrocławskich. 

Radny Jarosław Zawisza: Te oszczędności wynikają z tego, że po zimie okazało się, iż nie jest 

potrzebny remont ulicy Logistycznej w takim zakresie jak pierwotnie planowano. 

Radny Adam Raś: Milion złotych jest normalnie co roku przeznaczane na drogi w Bielanach 

Wrocławskich. Mija kilka miesięcy i dajemy te pieniądze na plac zabaw a mogą one przecież wrócić 

do budżetu. Zaoszczędziliśmy na tym, na co daliśmy więcej. Nie jest to do końca zrozumiałe. 

Porównuję tutaj budowę świetlicy w Tyńcu nad Ślęzą – zostało 400 000 zł i wcale to nie przeszło na 

potrzeby Tyńca nad Ślęzą tylko wróciło do budżetu. 

Radny Dariusz Matuszewski: Kiedyś było 3 mln zł na drogi w Bielanach Wrocławskich i to dzisiaj 

nie byłoby za dużo. W rejonie gdzie mieszkam ani jedna droga nie jest zrobiona, nie ma chodników. 

Są same nakładki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: To nie jest tak, że ten milion zł to było za dużo na 

drogi, tylko była taka potrzeba zrobienia placu zabaw, bo ludzie się tego domagają. Zostało 

zwiększone zadanie z racji tego, że trzeba zarurować rów, co jest bardzo drogą inwestycją. Nie ma 

innego terenu, na którym można ten plac zabaw dla dzieci zrobić, dlatego podjęliśmy decyzję, że 

zarurujemy rów i uzyskamy tym samym większy areał. 

Radny Adam Raś: Potrzeba budowy placu zabaw na pewno jest, ale w funduszu sołeckim Bielan 

Wrocławskich nie widzę działu 926. Czyli wszystko ma dać Gmina a mieszkańcy  Bielan od siebie 

nic. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przy każdej inwestycji – czy to Bielany Wrocławskie czy Kobierzyce 

czy każda inna miejscowość w gminie – pieniądze nie są przypisane do miejscowości tylko do 

inwestycji. W Tyńcu nad Ślęzą zaplanowano środki na świetlicę, ale pewne środki wracają też z 

podatku vat do budżetu, dlatego nastąpiła taka „jakby oszczędność”, zostało to wrzucone do budżetu a 

nie na potrzeby Tyńca nad Ślęzą. Tam gdzie są budowane, kontynuowane jakieś obiekty, po 

przetargach -czego się nie da przewidzieć na początku roku - tam te pieniądze muszą być przesuwane 

albo inwestycja nie będzie zrealizowana. 

Radny Czesław Stadnik: Przy budowie dróg sumy są ogromne i  trudno czasem zaplanować 

konkretną kwotę na dany rok. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr XIX/340/16 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.7. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały, uwzględniając poprawkę na stronie 16 /załącznik nr 3/. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu z poprawką - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/341/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.8. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/342/16 w sprawie zmiany uchwały nr V/26/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 stycznia 

2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży służbowych 

należnych radnym Gminy Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik  Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/343/16 w sprawie zmiany uchwały nr X/97/11 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 sierpnia 

2011 r. w sprawie przyznania diet sołtysom. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Rozumiem, że to są nasze dzieci? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: 200 dzieci przeszło z Bielan Wrocławskich  a 300 jest nowych. To 

jest na rok 2016  dla wszystkich dzieci w szkole. 

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/344/16 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/536/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 – 2020. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.11 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mieszkanie zapewniamy u dewelopera czy pani ma coś na 

miejscu? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Będziemy szukali mieszkania na wynajem na te 18 miesięcy. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/345/16 w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Kobierzyce 

rodzinie narodowości polskiej - repatriantów z Kazachstanu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad12. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. W projekcie uchwały jaki państwo 

otrzymaliście mowa była o projekcie renowacji. Okazało się jednak, że ksiądz już projekt ma, wobec 

tego zmiana przeznaczenia dotacji – nie na projekt renowacji lecz na wykonanie renowacji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały z uwzględnieniem poprawki – na wykonanie renowacji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały z uwzględnieniem poprawki – na wykonanie renowacji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/346/16 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (Kościół p.w. Św. Wojciecha 

Biskupa i Męczennika w Domasławiu) dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod wezwaniem Św. 

Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/347/16 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ( Kościół pod 

wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich) dla Rzymsko - 

Katolickiej Parafii pod wezwaniem Św. Andrzeja Apostoła w Bielanach Wrocławskich. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/348/16 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków ( Park podworski 

przy pałacu w Wierzbicach) dla Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego dla Dzieci 

prowadzonego przez Zgromadzenie Sióstr Św. Józefa w Wierzbicach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.15. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Salę obrad opuścił radny Mariusz Przeździęk. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/349/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/271/12 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 3 października 2012 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym 

stanowiska kierownicze w przedszkolach i szkołach, których organem prowadzącym jest 

Gmina Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/350/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/270/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 3 

października 2012 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Kobierzyce oraz kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich osiągnięcia 

dydaktyczno-wychowawcze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/351/16 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ogłaszam 20 minut przerwy. 

PRZERWA 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wznawiamy obrady sesji. Stwierdzam, że po 

przerwie Rada posiada qworum jest władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Na salę obrad wrócił radny Mariusz Przeździęk. 
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Ad.18. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rolnictwa w czasie przerwy pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/352/16 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/82/15 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

27 marca 2015r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i 

zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.19. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na wspólnym 

posiedzeniu z Komisją Rolnictwa w czasie przerwy pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/353/16 w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bielany 

Wrocławskie, Chrzanów, Kobierzyce, Królikowice, Krzyżowice, Księginice, Magnice, 
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Pełczyce, Pustków Żurawski, Racławice Wielkie, Solna, Wierzbice, Żurawice do 

kategorii dróg gminnych publicznych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/354/16 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. LG w północno-wschodniej części obrębu 

Biskupice Podgórne. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XIX/355/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Pasterskiej w północno-zachodniej części wsi 

Królikowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.22. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XIX/356/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Kolejową, Makową, 

Akacjową i Brzozową w środkowo-wschodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XIX/357/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-wschodniej części obrębu Rolantowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

Radny Łukasz Orfin: Jeżeli okaże się, że sąd uzna tą skargę za zasadną to czy to będzie miało dla nas 

konsekwencje i jakie ? Czy nie będzie tak, że trzeba będzie uchwalić nowy plan dla całej Ślęzy? 

Radca prawny Anna Gosławska: Na razie jest to wezwanie do usunięcia naruszenia prawa. Jeśli 

wpłynie skarga, a nie wiadomo jak będzie sformułowana, sąd może stwierdzić nieważność uchwały tej 

która uchwalała plan dla części A i nakazać uchwalić dla całego obszaru, który jest objęty planem. 

Radny Łukasz Orfin: Skąd ten podział i czy ci mieszkańcy mają taką wiedzę, że ten deweloper, 

który tam wybuduje to oni będą się mogli starać o ten plan, czy w porozumieniu z nami? Czy to jest 

konflikt dla konfliktu? Bo dla mnie ta sytuacja nie jest jasna. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W trakcie procedury planistycznej zdecydowaliśmy się na podział tego 

planu na część A i część B. Jesteśmy teraz w takiej sytuacji, że część A została uchwalona, część B nie 

-  czyli procedujemy. Głównym tematem, który nas przestraszył były istniejące i budowane zabudowy 

jedno i wielorodzinne. Wpłynął wniosek o tym, że należy dokonać pewnych zmian, których nie 

moglibyśmy dokonać w myśl nowych przepisów. Tym planem objęta również jest zabudowa 

zagrodowa – 11 działek. Trwa procedura uchwalania.  

Radny Łukasz Orfin: Dlaczego czekamy?  

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Deweloper jest w trakcie budowy. 

Idealnie  byłoby zrobić plan jak już wybuduje. Wtedy zrobiliśmy ustalenia na to co wybudował.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć; Główne zagrożenie było takie, że będzie odszkodowanie od gminy.  
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Radny Łukasz Orfin: Skoro podzieliliśmy Ślęzę na A i B to może zróbmy C? 

Radca prawny Anna Gosławska: Uchwalając tą uchwałę pierwszą był już podział na część A i B. 

Oczywiście można wyobrazić sobie taką sytuację, że uchwali się plan na jakiejś mniejszej części z tej 

części B, pomijam, że orzecznictwo jest różne. Idąc tym samym tokiem rozumowania część B można 

tak formalnie podzielić, ale nie w tej chwili. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 3 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę  

nr XIX/358/16 w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pana Wiesława Winnika, Pana 

Wojciecha Prusa, Pana Piotra Czupińskiego, Pana Macieja Satory, Pani Blanki Satory 

do usunięcia naruszenia prawa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć odczytał pismo mieszkańców w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi 

Tyniec nad Ślęzą  /załącznik nr 4 /. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska odczytała wniosek sołtysa wsi Tyniec nad Ślęzą w 

sprawie nadania nazwy ulicy /załącznik nr 5/  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kilka słów wyjaśnienia odnośnie projektu 

uchwały .Pierwsza sprawa – trzy lata temu został zmieniony statut sołecki. W poprzednim statucie był 

taki zapis, że jeśli chodzi o nazewnictwo ulic, przysiółków, znajdujących się na terenie sołectwa, taką 

opinię wydaje pan sołtys w porozumieniu z radą sołecką. W obowiązującym statucie sołeckim takiego 

zapisu nie ma. Druga sprawa – można było ten wniosek, który pan sołtys sporządził a mieszkańcy 

obecni na zebraniu zaaprobowali, dołączyć do protokołu z zebrania. Zadałam sobie trudu i 

sprawdziłam jakie przesłanki powinien spełniać protokół z zebrania wiejskiego i jednym z punktów 

jest zapis „sformułowane wnioski na zebraniu”. Takiego zapisu w protokole nie ma. Nie ma w 

protokole żadnego zapisu mówiącego o propozycji nadania nazwy ulic : Szczęśliwa i Sosnowa. 

Ponieważ wpłynął wniosek od mieszkańców posiadających działki przy zaproponowanej nazwie 

ulicy-Szczęśliwa, dlatego sprawdziłam  listę obecności dołączoną do protokołu z zebrania wiejskiego i 

stwierdziłam, że osoby podpisane pod wnioskiem były nieobecne na zebraniu. Dlatego aby wyjść 

naprzeciw mieszkańcom Komisja Rolna opiniując  projekt uchwały podjęła wniosek, aby jeszcze raz 

podejść do tego tematu poprzez konsultację Sołtysa Tyńca / ŚL z mieszkańcami zainteresowanymi 

nazwą ulicy Szczęśliwa. W związku z tym, że odnośnie nazwy ulicy- Sosnowa nie było sprzeciwu 
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mieszkańców, Komisja Rolna wydała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały dotyczącej   

nazwy tej ulicy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po burzliwej dyskusji 

przegłosowała jednogłośnie wniosek, żeby wykreślić z uchwały ulicę Szczęśliwą a także zmienić 

odpowiednio załącznik i uzasadnienie do projektu tej uchwały już bez uwzględnienia w niej ulicy 

Szczęśliwej. Zatem proszę wykreślić tą nazwę i zostawić nazwę ulicy Sosnowej. 

Radny Łukasz Orfin: Czyli rozumiem, że jeżeli procedowałem nazwę ulicy jak zwykle i 

procedowałem w tej samej uchwale nazwę ulicy Sosnowej, na którą nie było protestu to wszystkie 

formalności zostały dopięte? Do tej pory, gdy nadawaliśmy nazwę ulicy Sportowej to nie było ani 

zebrania wiejskiego ani wzmianki w protokole bo nie było konsultacji na zebraniu. Podjąłem decyzję 

żeby zrobić taką konsultację i nie miałem obowiązku umieszczać tego w protokole i nie musiała to być 

uchwała zebrania wiejskiego. Skoro wcześniej nazwa ulicy Sportowej została przepuszczona w 

procedurze jako właściwa, mało tego w tej samej uchwale państwo nie wykreślają ulicy Sosnowej. 

Rozumiem, że procedura tutaj została dochowana? Co do wykreślenia ulicy Szczęśliwej – zgadzam 

się, jeśli jest taka potrzeba szerszej konsultacji z mieszkańcami to jak najbardziej przychylam się do 

wniosku i będzie to moim zdaniem sprawiedliwe. Nazwa ulicy została zaproponowana przez 

mieszkańców, którzy wybudowali tam nowe budynki. Na zebraniu nie było żadnego sprzeciwu, 

działałem zgodnie z procedurą , która jest w mocy prawa i pozwala nadać nazwę tej ulicy.   

Zastępca Wójta Piotr Kopeć; Cieszę się, że pan sołtys- radny chce tą sprawę skonsultować z 

mieszkańcami i o to nam tak naprawdę chodzi. Na przyszłość nie potrzebujemy żadnej opinii odnośnie 

propozycji nazw ulic - musielibyśmy zmieniać statut. Wystąpimy z pismem, żeby to jeszcze raz 

przeanalizować. 

Radny Łukasz Orfin: Moje stanowisko w tej sprawie nigdy nie było inne. Mieszkańcy mają prawo 

przedstawiać swoje wnioski a to trzeba uszanować.  

Radna Apolonia Kasprzyk – Czepielinda: Swego czasu występowałam o to, żeby w gminie 

stworzyć rejestr ulic i żeby mieszkańcy wybierali z tego rejestru nazwy adekwatne dla swojej 

miejscowości. W Tyńcu nad Ślęzą mieszka wielu kresowiaków więc zadaniem pana sołtysa jest 

uspokoić emocje i naznaczyć historyczność tego miejsca. 

Radny Wiesław Muraczewski: Na Komisji Rolnictwa pani mecenas Monika Pacholska powiedziała, 

że nie można tworzyć regulaminu – rejestru nazw ulic, bo nie można mieszkańcom zawężać wyboru w 

tej kwestii. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do przegłosowania wniosku Komisji Rolnictwa o 
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wykreślenie w uchwale , uzasadnieniu i załączniku ulicy Szczęśliwej. Kto z państwa radnych jest za 

wnioskiem Komisji Rolnictwa? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła wniosek Komisji Rolnictwa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XIX/359/16 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XIX/360/16 w sprawie nadania nazwy parku we wsi Pełczyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.27. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały z poprawką w paragrafie 67 – dopisać: „W przypadku równej liczby 

głosów rozstrzyga głos Przewodniczącego Komisji.” 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do przegłosowania wniosku Komisji Użyteczności 

Publicznej. Kto z państwa radnych jest za wnioskiem Komisji Użyteczności Publicznej? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przyjęła wniosek Komisji Użyteczności Publicznej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XIX/361/16 w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. Prace 

nad statutem trwały dosyć długo bo jeszcze  w poprzedniej kadencji. Statut był niezmieniany od 2003 

roku i cieszę się, że został dzisiaj przyjęty. Bardzo chciałam podziękować osobom, które się 

zaangażowały w pracę nad statutem – pan Henryk Łoposzko, najwięcej pracy wykonała pani 

Magdalena Marszałek- Wojciechowska, która wszystkie nasze uwagi musiała zebrać w całość, a nad 

tym czuwała pani Ania Gosławska. Za to wszystkim dziękuję  i państwu radnym za przyjęcie statutu,  

jest  to ważny akt dla funkcjonowania gminy. 

 

Ad.28. 

Brak. 

 

Ad.29. 

Radny Wiesław Muraczewski: Panie Wójcie w Ślęzie odbyło się zebranie wiejskie, ale nie na 

wszystkie pytania otrzymałem odpowiedzi dlatego zwracam się do pana wójta z pismem – odczytał 

/załącznik nr 6 / 

Proszę państwa, tutaj jest mowa o 11 pasach ruchu. Dlaczego? Ja państwu przybliżę. Dziś w tym 

korytarzu są 4 pasy autostrady, które są planowane jeszcze do rozbudowy i powstanie kolejne dwa 

pasy a więc mamy 6 pasów ruchu. Obwodnica jest planowana dwa razy po dwa pasy – jest to 10 

pasów plus jeszcze kolejny pas wyprowadzający ruch z tej obwodnicy. Łącznie mamy 11 pasów 

ruchu. W naszej miejscowości ponabywali mieszkania ludzie młodzi, z przeświadczeniem, że w tym 

miejscu nie jest planowany korytarz wschodni, że korytarz ten będzie poprowadzony przez Wysoką. 

Myśmy na konsultacjach społecznych jako mieszkańcy tej miejscowości wnioskowali, żeby użyć 

wszelkich środków przez wójtów gminy Kobierzyce, Żórawina, Siechnice do tego, żeby opracować 
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koncepcję poprowadzenia takiej obwodnicy od Magnic, która odebrałaby cały ruch. Obwodnica 

Wrocławia byłaby po lewej stronie, obwodnica wschodnia byłaby po prawej stronie. Odebrałaby  cały 

ruch z trasy nr 8, która i tak będzie przebudowywana i powstanie jako droga cztero - pasmowa, nie 

wprowadzałaby tego ruchu w miejscowości Domasław, Bielany, w ulicę Karkonoską, która już dzisiaj 

jest praktycznie zakorkowana. Jeśli tam wprowadzimy ten ruch, czy on będzie w przebiegu przez 

Wysoką, czy on będzie w przebiegu przez Ślęzę, to i tak zakorkuje tamten rejon i nie rozwiąże 

problemu komunikacyjnego. Dlatego stoimy na stanowisku, że trzeba było użyć wszelkich środków co 

do tego, żeby ta obwodnica powstała od węzła w Magnicach. Ci mieszkańcy, którzy nabyli 

mieszkania w miejscowości Ślęza są to ludzie młodzi, ludzie którzy pobrali kredyty i pokupowali 

mieszkania z przeświadczeniem, że tej obwodnicy tam nie będzie. Są osoby, które się przeprowadziły 

z Wysokiej. Na tym zebraniu nie mógł być podejmowany ten temat jako temat przewodni bo 

wcześniej o takim fakcie nie wiedzieliśmy. Wcześniej nie poszły zawiadomienia o tym, że będzie to 

temat dyskutowany na zebraniu. Jednakże ludzie słysząc o tym w ostatnim dniu, że taki temat będzie 

też dyskutowany w sprawach różnych, przybyli w ilości 100 osób żeby zaprotestować przeciwko 

takiemu rozwiązaniu komunikacyjnemu. Panie Wójcie mieszkańcy są zbulwersowani tym, że ta 

obwodnica będzie przebiegała przy autostradzie i są narażeni na tak wielką ilość emitowanych spalin. 

Mało tego – projektowany wariant proponuje wyprowadzenie ruchu z tej obwodnicy w drogę 

wojewódzką nr 1951d kolizyjnie. To nie będzie rondo, w które będzie można się w miarę 

bezkolizyjnie wpiąć. To będzie kolizyjny wjazd na wysokości 50 metrów przed wiaduktem – tam 

gdzie nie ma chodników, nie ma kładki, gdzie planujemy zrobić na moście kładkę a więc zwęzimy ten 

most o 1,5 metra i 50 metrów wcześniej będzie wjazd z obwodnicy, wyjazd kolizyjny. Nie widzę 

możliwości wprowadzenia pasa bezkolizyjnego. To spowoduje jeszcze większe korki. Mieszkańcy 

zdecydowanie żądają ode mnie jako od sołtysa, żeby protest był kontynuowany a więc złożyłem takie 

pismo do pana Wójta, do Urzędu Marszałkowskiego, do Starosty Powiatowego oprotestowując taki 

wariant i będziemy dążyli do tego,  żeby ta obwodnica nie powstała w tym miejscu,  bo to obniży 

wartości nieruchomości.  Przede wszystkim ucierpi na tym człowiek.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Na wszystkie pytania zadane w tym piśmie będziemy odpowiadać 

pisemnie natomiast nie można zostawić bez kilku zdań komentarza tak ważnego tematu. Pierwsza 

rzecz – nie doszło do żadnego porozumienia ani wyboru wariantu trasy. Gmina Kobierzyce od 2012 

roku kiedy informacja została przekazana na spotkaniu informacyjnym w miejscowości Żórawina 

wyraziła swoją opinię na temat przebiegu obwodnicy przez miejscowość Wysoka. Należałoby 

przekazać to państwu na mapach i myślę, Pani Przewodnicząca, że na następnej sesji, albo na 

specjalnej sesji na ten temat podyskutujemy, żeby wszystkie strony mogły zabrać głos w tej sprawie. 

W miejscowości Wysoka – przypomnę państwu historycznie – miała przebiegać zaznaczona w 

planach miejscowych droga , która miała być taka jak np. ulica Chabrowa, która w miejscowości 

Wysoka już przebiega czyli droga bez wielkich ekranów, bez 4 pasów ruchu tylko droga z 2 pasami 

ruchu. Pierwotnie, jeszcze za ówczesnego pana wójta, była podejmowana uchwała Rady Gminy, w 
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której wyznaczono trasę pod taki przebieg drogi. W między czasie ta droga z rangi drogi powiatowej 

przeszła do rangi drogi wojewódzkiej – jak myślę z powodu finansowego ponieważ budowa takiej 

drogi to potężny wydatek inwestycyjny. Kiedy przeszła do rangi drogi wojewódzkiej to należało 

powiększyć niezbędny pas drogowy. W miejscach gdzie jest to możliwe czyli tam gdzie są działki 

niezabudowane (rolne) bo ten odcinek wschodniej obwodnicy Wrocławia ma około 40 km. Zapewne 

państwo jeździcie tym odcinkiem w kierunku np. Jelcza-Laskowic i widzicie państwo, że droga ta  

przebiega głównie przez pola. Są wiadukty, ekrany, czyli typowo wydzielona droga obwodnicowa,  

która wszędzie ma możliwość rozbudowy do 4 pasów. Dzisiaj jest realizowana jako dwa pasy 

/miejscowo z poszerzeniami/ natomiast wszędzie ma możliwość budowy 4 pasów. W związku z tym, 

że pan Marszałek nie może budować dróg innej kategorii jak drogi główne lub główne ruchu 

przyspieszonego to musi mieć zapewniony przebieg dla 4 pasów drogowych. W 2000 roku uchwalany 

mpzp, przyjęto plany przebiegu drogi lokalnej i równocześnie po drugiej stornie  zabudowę 

mieszkaniową. Mieszkania zostały wybudowane, wprowadziło się tam kilka tysięcy ludzi. Te kilka 

tysięcy ludzi patrzy na to dzisiaj w ten sposób, że Marszałek ma zamiar wybudować drogę pomiędzy 

ich domami a poniżej w kierunku autostrady są jeszcze czyste niezabudowane. Dlatego ci ludzie 

protestują i nie ma się im co dziwić. My wtedy na pierwszym etapie zaproponowaliśmy rzeczywiście 

Województwu wraz z gminami ościennymi czyli Żórawiną i Siechnicami, żeby przebieg drogi 

obwodnicowej rozpocząć od Magnic. Ale droga obwodnicowa od Magnic to jest coś, co będzie w 

przyszłości na pewno potrzebne, natomiast pan Marszałek skwitował to bezpośrednio tym, że my nie 

mówimy teraz o takiej obwodnicy bo taka obwodnica już istnieje, tylko o drodze, która w tamtym 

rejonie rozszerzy możliwości komunikacyjne i wyeliminuje korki. Mówimy tu np. o zakorkowaniu  

ulicy Zwycięskiej, przez którą tak naprawdę komunikuje się dzisiaj ta część Wrocławia. I teraz jest 

sytuacja taka, że my jako gmina chcemy wskazać rozwiązania alternatywne. Przekonywaliśmy przez 

ten cały czas,  nie ukrywam – były wywiady w mediach, pisma do wglądu, do tego żeby naszym 

mieszkańcom, którzy tam mieszkają nie robić takiego piekła tylko żeby szukać alternatywy. To, że 

dzisiaj pan sołtys mówi o piekle dla mieszkańców Ślęzy to wg mnie jest lekkim chyba 

niezrozumieniem tematu. Na tym etapie brane są pod uwagę  3 warianty. Ten wariant, o którym pan 

sołtys mówi, ten najbliższy autostrady, jest z te go co mi wiadomo analizowany  przez pana Marszałka 

w przypadku kiedy żaden z 3 wariantów nie uzyska zgody RDOŚ. Jest,  jak dobrze rozumiem, jakimś 

szukaniem kompromisu pomiędzy tym  żeby nie wchodzić z tą obwodnicą pomiędzy zabudowę Ślęzy 

i Wysokiej w tamtym miejscu, chociaż wg mnie jest to bardzo dobry pomysł, a wejść jak najbliżej 

autostrady tak, żeby wszystkie drogi były w jednym miejscu i żeby nikt nie pozostawał pomiędzy 

dwiema drogami. Słyszałem też, że to było podobno akceptowane przez pana Wiesława, ale tego 

dokładnie nie wiem. Natomiast jeżeli chodzi o samą procedurę – procedura toczy się przed 

Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska, są pod uwagę brane trzy warianty. Ten wariant z tego 

co wiem w ogóle nie jest brany pod uwagę w procedurze środowiskowej. To jest opracowywana dla 

pana Marszałka koncepcja na wszelki wypadek gdy tamte warianty nie będą mogły środowiskowo 
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przejść. Sytuacja jest następująca: My jako gmina nie jesteśmy na takich prawach decyzyjności, że my 

wskazujemy wariant. My jako gmina możemy jedynie przekazać swój a opinię. Odpowiedź na pytanie 

pana Wiesława – od kiedy to trwa? – od niedawna w ogóle jakiekolwiek rozmowy się toczą i te 

rozmowy były elementem takim, żeby pana Marszałka spróbować przekonać,  że wchodząc tam z tą 

drogą pomiędzy zabudowę robimy piekło mieszkańcom, bo tam przesmyk na tą drogę jest z tego co 

pamiętam 25 m szerokości. Żeby tą drogę tam wybudować to trzeba wybudować nasyp wysoki na 5 m 

i na tym nasypie usytuować ekrany tak, że te ekrany będą do 3 czy 4 piętra budynków. Błędne 

rozumowanie, że mieszkańcy wiedzieli. Mieszkańcy wiedzieli, ale nie o takiej drodze. Natomiast tutaj 

w miejscach tych dwóch dodatkowych wariantów nie ma zabudowy i tylko na części działki, o której 

pan Wiesław mówi, jest plan zagospodarowania pod zabudowę mieszkaniową / jeszcze 

niezabudowaną /. Idąc w kierunku wschodnim – teren jest niezabudowany, nieujęty w mpzp czyli 

teren wyłączony z zabudowy. My nie jesteśmy adoratorami jakiegoś rozwiązania, które wpływałoby 

negatywnie na mieszkańców. Absolutnie jesteśmy temu przeciwni. Chcemy znaleźć rozwiązanie które 

dla wszystkich mieszkańców Wysokiej i Ślęzy będzie rozwiązaniem najmniej uciążliwym i takie jest 

stanowisko gminy w tej sprawie. Proponuję, żebyśmy sobie zrobili specjalne spotkanie w tej sprawie 

czy specjalny punkt na sesji żebyśmy mogli sobie o wszystkich tych aspektach porozmawiać. 

Marszałek stwierdził w mediach, że decyzja o wariancie którędy przebiegnie ten odcinek brakujący 

obwodnicy ma być podjęta do końca tego roku. 

Radny Mariusz Przeździęk: Należą się wszystkim wyjaśnienia, bo to co powiedział radny 

Muraczewski to w pewien sposób inaczej kreuje sytuację,  a to nie jest w porządku. Nawiązując do 

wypowiedzi pana wójta – miała to być droga powiatowa o szerokości 25 m, teraz 35 m pod drogę 

wojewódzką, w między czasie miejscowe plany zostały przez gminę uchwalane. W  2008 r było 

oficjalne stanowisko DSDiK, że drogi w tym miejscu nie będzie i kolejne miejscowe plany. Jest nie w 

porządku podejście w taki sposób, że to zagraża mieszkańcom miejscowości Ślęza.  Przede wszystkim 

ta droga będzie od strony Wysokiej za autostradą a nie od strony Ślęzy i mówimy tu o dołożeniu 4 

pasów, początkowo 2 pasów. Powiem tak: żaden przebieg z tamtej strony mieszkańcom nie pasuje. 

Nam nie pasuje bo wiadomo byłoby to między blokami wpakowane ale tam są otwarte pola – czy z 

jednej czy z drugiej strony każdy z tych pomysłów jest dobry. Ale każdy pomysł, który gmina 

proponuje i mieszkańcy jest negowany. Przede wszystkim też pan radny zarzucił władzom gminy, że 

nie jest informowany. Około dwóch miesięcy temu panie Wieśku rozmawialiśmy o spotkaniu – nie 

miał pan czasu, nie wróciliśmy do tematu. My ze stowarzyszeniem cały czas działamy. Jest pan 

naszym radnym - pomimo tego, że jest pan radnym Ślęzy to pamiętam jakie były okręgi wyborcze w 

Wysokiej. Trzeba tutaj jakieś swoje prywatne animozje porzucić i naprawdę usiąść do stołu i 

rozmawiać. Nie można być na takiej zasadzie, że tak jak my chcemy albo w ogóle bo to do niczego nie 

prowadzi – tylko się pokłócimy a nie o to chodzi. Muszę tutaj obronić pana wójta, bo nie było sytuacji 

w której coś było pod stołem  rozmawiane  albo że mieszkańcy nie byli informowani. Wszystkie 
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decyzje są omawiane u nas w stowarzyszeniu i przede wszystkim informacje są podawane w radiu, 

telewizji, w prasie, w internecie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ponieważ to było największym zaniepokojeniem naszym w 

rozmowach z panem Marszałkiem, pytaliśmy co będzie jeżeli wybuduje dwa pasy drogowe przez 

Wysoką i będzie potrzeba ich rozbudowy do 4 pasów. Nie będzie takiej możliwości i co wówczas 

zrobi? Pan Marszałek powiedział - znajdę alternatywną trasę przy autostradzie. Jak my wiemy o takiej 

rzeczy, to jak my mamy reagować? Właśnie chcemy po to dyskutować i znaleźć wariant odpowiedni , 

żeby nie spowodować, że będziemy mieli w przyszłości drogę i w Ślęzy i w Wysokiej, a poza tym 

musimy pamiętać, że my nie jesteśmy decydentem w tej sprawie. Marszałek się ucieszy widząc, że w 

jednej gminie jest konflikt i nie ma wspólnego stanowiska. Proponuję usiąść i rozmawiać jak można to 

zrobić. Wiadomo, że każdy przebieg drogi – jaki by on nie był – jest konfliktowy. 16 albo 17 lat 

trwało wybudowanie AOW przez tego typu konflikty, ale dzisiaj ta droga służy. Trzeba zrobić 

wszystko, żeby była ona jak najmniej konfliktowa. Zrobię wszystko, żeby nie skonfliktować 

mieszkańców jednej gminy, ale muszę mieć partnerów do rozmowy. Mam pytanie do radnego pana 

Wiesława – czy jest opcja – poza opcją magnicką, bo ona w ogóle nie jest brana przez Marszałka pod 

uwagę jako rozwiązanie tego tematu – nad którą można usiąść do dyskusji? 

Radny Wiesław Muraczewski: Panie wójcie, przede wszystkim trzeba dążyć do tego żeby obrać 

opcję magnicką. Tak jak pan wcześniej powiedział – Marszałek powiedział, i tak jest to plan 

odległościowy, kiedyś obwodnica od Magnic będzie musiała powstać. Powinno się to zrobić 

wcześniej niż później a nie szukać takich rozwiązań, które najbardziej obciążą mieszkańców naszej 

gminy. Te drogi powinno się poprowadzić tylko jako drogi lokalne doprowadzające do obwodnicy. 

Muszę się odnieść do jeszcze jednej rzeczy- powiedział pan panie wójcie, że „podobno” ustalenia 

poprowadzenia obwodnicy koło autostrady były ustalane ze mną. Ja nie chciałbym, żeby była taka 

sytuacja, że „podobno”. Gdybym miał jakiś głos do powiedzenia to przekazałbym wam. Najgorsze 

jest, kiedy w takich rozmowach uczestniczą pośrednicy typu pan Kurzewski, który przychodzi do 

mnie, wyciąga ode mnie informacje, przekręca i zanosi do was. Bo nigdy takiego sformułowania nie 

użyłem i nie przekazywałem nikomu a zwłaszcza panu Kurzewskiemu.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przyjmuje do wiadomości. Ja tylko pytałem pana radnego czy oprócz 

opcji magnickiej jest jakaś opcja do rozmów? Opcja magnicka nie jest brana pod uwagę. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ja nie reprezentuje tu własnego interesu. Ja reprezentuje tu interes 

550 mieszkańców wsi Ślęza. Jeżeli mielibyśmy już wybierać to wolelibyśmy, żeby ten wariant 

przebiegł między Wysoką a Ślęzą, tam jest mniej kolizyjne przeprowadzenie tej obwodnicy.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nikt nie chce przeprowadzenia tego przy autostradzie. Jeśli jest taka 

możliwość żeby to przeprowadzić między Ślęzą a Wysoką to jesteśmy za tym, żeby wspólnie pana 

Marszałka do tego przekonywać, jeżeli taka jest – jak dobrze rozumiem - wola. Bardzo się z tej woli 

cieszę, bo to idzie jakby krok do przodu. Chciałbym - i to było w wariantach 2 i 3 – żeby odejść 

maksymalnie od autostrady. Tak panie radny? 
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Radny Wiesław Muraczewski: Ja nie mogę mówić za wszystkich mieszkańców. Zobowiązali mnie 

do tego mieszkańcy, żeby w jak najszybszym czasie przeprowadzić  zebranie, na którym będzie temat 

tylko planowanej obwodnicy i wtedy mieszkańcy się wypowiedzą.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Żeby  nie ciągnąć tego tematu dzisiaj na sesji, tak 

jak pan wójt powiedział – omówimy te sprawy na spotkaniu specjalnie poświęconemu temu tematowi, 

bo nikt nie jest merytorycznie przygotowany a to trzeba tez na mapie przedstawić i dokładnie omówić. 

Radny Czesław Stadnik: Mam wniosek związany z ruchem drogowym od mieszkańców Księginic. 

Kierowcy nie przestrzegają przepisów, jest tam bardzo niebezpiecznie. Mieszkańcy bardzo proszą o 

ścieżkę rowerową i to jest w tej chwili sprawa normalnej egzystencji. Droga jest wąska, nie ma jak 

przejść ani przejechać. W końcu może tam dojść do nieszczęścia. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Podjęliśmy próbę wybudowania ścieżki przy drodze powiatowej 

między miejscowościami Pełczyce i Kobierzyce. Natężenie ruchu jest tam też bardzo duże, duża część 

tej drogi jest zabudowana budynkami. Zobaczymy czy nam się uda przejść całą tą ścieżkę, bo nie jest 

łatwa. Planujemy pozyskać środki z funduszy unijnych. Jeżeli te środki z funduszy unijnych 

rzeczywiście będzie można pozyskiwać na tego typu inwestycje to będą się nam sukcesywnie 

zwalniały pieniądze na takie działania. Jesteśmy po wstępnym przeglądnięciu WPF –u . Mamy tyle 

zadań wrzuconych do WPF-u, że bardzo jest mi ciężko mówić o czymś kolejnym, a to nie jest mały 

temat. Wiem jaki na tej drodze jest ruch, byliśmy tam razem i widzieliśmy. Mają tam być zrobione 

przez Starostwo Powiatowe dwa progi zwalniające tak więc powinno się coś w tych kwestiach 

polepszyć. 

Radny Adam Raś: Nawiążę do wypowiedzi pana Stadnika. Na wszystkich zebraniach, w których 

byłem, mieszkańcy skarżyli się na stan drogi Damianowice-Rolantowice. Trzeba to zrobić, może jeśli 

koszt jest duży to podzielić to na połowę. Druga sprawa –mieszkańcy Szczepankowic pytają jak 

wygląda sprawa mieszkańców w byłej szkole, którzy mają tam problemy z drogą. Zdarzył się 

tragiczny wypadek w Szczepankowicach - przewróciła się i zapaliła cysterna. Jeden z mieszkańców 

narażając swoje życie wyciągnął kierowcę tira. Uważam wspólnie z panią sołtys, że trzeba go za to 

docenić. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Podziękowania za tą bohaterską postawę – jak najbardziej. Jeśli chodzi 

o temat drogi Damianowice – Rolantowice to jest to temat nam bardzo dobrze znany. Jest to droga 

powiatowa. Jedyny pomysł jaki mi przyszedł do głowy – mamy w WPF-ie kwotę na drogi na południu 

gminy. Jeżeli będzie taka wola radnych z południa to jakaś kwotę moglibyśmy spróbować 

przeznaczyć na to zadanie. Cały przebieg tej drogi to wielkie zadanie inwestycyjne. Starostwo żeby 

wykonać tą drogę musiałoby wykonać drogę o szerokości 6m . Ta droga dzisiaj nie wiem czy ma 4 m. 

Gdyby gmina przejęła tą drogę to być może mogłaby ją wykonać w technologii 5 a nie 6 m. Jest to 

chyba na dzień dzisiejszy najgorsza droga na terenie gminy i ratowanie remontowe tej drogi nie 

wchodzi w grę. Jeśli chodzi o sprawę Szczepankowic - Pan Wójt o tym wspominał w swoim 

sprawozdaniu. Mieszkańcy – 6 rodzin – kiedyś nabyli lokale mieszkalne od gminy. Wówczas działka 
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po lewej stronie od tego budynku nie miała uregulowanego stanu prawnego. Było to dawne boisko 

przyszkolne i wszyscy tamtędy przejeżdżali na tyły tej działki. W ostatnim czasie uregulowano stan 

prawny działki, jest własnością małżeństwa, z którym się spotkaliśmy bo chcieliśmy wykupić część tej 

drogi, natomiast cena jaką państwo zażądali przewyższa możliwości wydatkowania środków na drogę. 

My możemy wydatkować środki w granicach określonych przez rzeczoznawcę. Działki mieszkaniowe 

w tej miejscowości są myślę w okolicach 80 zł, może 100 zł za metr kwadratowy, a pierwsze żądania 

były 200 zł za metr kwadratowy drogi. Jest to droga wewnętrzna, nie jest to droga gminna ale ci 

mieszkańcy nie są w stanie dzisiaj sobie z tym tematem poradzić. Chcemy stanąć po stronie tych 

mieszkańców ponieważ poczuwamy się, że kiedyś /20 kilka lat temu / ta nieruchomość była 

nieruchomością gminną i mieszkańcy rzeczywiście nie mają możliwości komunikowania się z 

zapleczem tej działki. Postanowiliśmy, że wykonamy spec ustawą drogową odcinek tej drogi.  

Radny Czesław Stadnik: Droga Księginice – wspomniał pan wójt o spowalniaczach, które miały być 

założone już pół roku temu, powiat coś nie może wykonać tych spowalniaczy. Proszę żeby pan wójt 

spróbował określić datę wykonania spowalniaczy i trzeba będzie tą informację przekazać 

mieszkańcom. Na ostatnim zebraniu bardzo naciskali na tą sprawę. Jeszcze jedna prośba – a to już do 

naszych policjantów – kiedyś częściej bywali na tej drodze. Prosiłbym, żeby patrole jednak  tam się 

częściej pojawiały. Domasław – jaka droga nr 8 jest wszyscy wiedzą, w tej chwili znowu nie działają  

światła przy sklepie. W przypadku przejść z wysepkami pieszy może się schować za znakami, 

natomiast na tym przejściu jak nie ma świateł to graniczy to z cudem. Jest tam spory ruch, dzieci 

przechodzą do autobusu. Czy byłaby szansa i kiedy ewentualnie przejęcia tego na nasz majątek i 

zarządzania tą drogą? W tej chwili nie mamy żadnego wpływu na to, co się na tej drodze dzieje.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Na tej drodze ruch nie został pomniejszony / w porównaniu do drogi 

przez Tyniec/ , tutaj to jest kilkanaście tysięcy pojazdów na dobę. Na drogę gminną to w ogóle nie 

pasuje. Jeśli chodzi o światła, które się psują – mamy w następnym tygodniu spotkanie z radnymi – 

zgłaszam te sytuacje za każdym razem i są reakcje , natomiast są one z pewnym opóźnieniem. My jak 

mieliśmy tą drogę to mieliśmy podpisaną stałą umowę serwisową i to było załatwiane na telefon. 

Zapytam Starostę o datę wykonania spowalniaczy. Patrole Policji – w kilku miejscowościach na 

zebraniach wiejskich były poruszane sprawy związane z Policją. Myślę, że bardzo ważne byłoby 

spotkanie z Policją, być może nawet – Pani Przewodnicząca – punkt sesji, żeby można było o tych 

tematach podyskutować. Faktem jest, że kiedyś było więcej patroli Policji na drogach.  

Radny Mariusz Przeździęk: Budynek na Wysokiej gdzie przekazaliśmy dwa mieszkania komunalne 

– tam jest jeden mieszkaniec niepełnosprawny, porusza się po trawniku. Nie ma możliwości 

doniesienia tam opału. Nie będzie się w stanie tam poruszać. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: W tej indywidualnej sprawie proszę o kontakt z panem Ligasem. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Chciałbym podziękować pani Paulinie Tomaszewskiej i pani 

Magdalenie Marszałek-Wojciechowskiej za pomoc udzielaną sołtysom po zebraniach wiejskich. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Miło słyszeć takie pochlebne opinie bo na pewno 

to sprawi, że panie będą jeszcze więcej z siebie dawały  i będziecie jeszcze bardziej zadowoleni. A 

wiem, że robią to dobrze i są otwarte. Dziękuję za to podziękowanie. 

Radny Mariusz Przeździęk: Mam prośbę do sołtysów żeby wszyscy w terminie określali swoje 

zapotrzebowanie z funduszu sołeckiego,  bo później się okazuje, że to się odsuwa w czasie, jest 

problem z przetargiem. Szanujmy się wzajemnie. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Na ostatnim spotkaniu z sołtysami miałem taką propozycję i prośbę, że 

zbieramy te potrzeby sołeckie do grudnia i wtedy robimy przetarg.  

Radny Andrzej Krzesłowski: Panie wójcie nie może być tak, ze my robimy z tych pieniędzy 

sołeckich takie fikcje – po 5, 7 tys. zł przeznaczamy na zabawki gdzie na plac zabaw trzeba wydać 20-

30 tys. Zł. Ciułam ten plac zabaw a po 10 latach sprzęt jest już zużyty.18 lat jestem sołtysem i placu 

zabaw dalej nie ma. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: No to chyba źle pan gospodaruje bo fundusz 

sołecki ma pan od dawna i można sobie te pieniądze wygospodarować. 

Radny Andrzej Krzesłowski: Ile przekazały Bielany Wrocławskie na plac zabaw? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tam gdzie są place zabaw powinny być też bezpieczne nawierzchnie. 

Mam świadomość, że są to drogie sprawy dlatego propozycja moja była taka, żeby gmina robiła 

projekt i bezpieczną nawierzchnię a sołectwa aby dokładały zabawki ale w miejsca wyznaczone w 

projekcie.  

Mieszkaniec Kobierzyc Paweł Kiepura: Na zebrania wiejskie przychodzi mało osób. Pan 

Muraczewski poruszył temat obwodnicy – my się będziemy spotykać z Goliatem czyli Wrocławiem. 

Goliat tak jak w 1997 roku proponował zalać miejscowość Ślęza, żeby uratować Wrocław. I żeby tak 

się nie stało, że drogi będą ważniejsze dla mieszkańców Wrocławia niż dla mieszkańców gminy 

Kobierzyce. Nazwy ulic – jeżeli na zebranie przychodzi kilka osób, reszta mieszkańców nie wie. Za 

mało jest informacji na stronie Tu Kobierzyce. Mieszkańcy, którzy kiedyś chcieli mieć plac zabaw – 

ich dzieci dorosły i dzisiaj już tego placu zabaw nie chcą, bo już im przeszkadza. To jest śmieszna 

sprawa. Za chwilę będą może dziadkami i znowu będą chcieli ten plac zabaw i wtedy im nie będzie 

przeszkadzało. Odnośnie nazw ulic – w naszej miejscowości było proponowanie nazw ulic 

neutralnych. Dzisiaj jak grzyby po deszczu rosną pomniki ofiar Smoleńska i prezydenta. Żebyśmy nie 

mieli jak po drugiej wojnie światowej ulicy Ludowej, Rzemieślniczej, Stalina. Bo później trzeba 

będzie te pomniki wywalić i zmieniać dowody osobiste bo komuś się nie będzie podobało. Żeby nasza 

Rada Gminy była apolityczna, żeby nie ulegała jak wiatr obecnym rządom. Wiem, że zebrała się grupa 

osób i chciała ulicę ofiar Smoleńskich, tak że to by było dziwne. Tydzień temu w sobotę  był pochód – 

stowarzyszenie które organizowało spacer przyrodniczo-historyczny po miejscowości Kobierzyce. Z 

mieszkańców gminy byłem tylko ja. Trochę jest mi wstyd. Ja mieszkańcom ulicy Ludowej mówiłem, 

że tu na majątku będzie osiedle. Mieszkańcy nie wiedzą. Brak informacji. Prośba do sołtysów i do 

radnych – informować ludzi jak najwięcej, prosić ich na spotkania, żeby nie było nic o nas bez nas. 
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Patrole policji – w Kobierzycach mamy patrole i piesze i drogowe. Jednym to się podoba, innym nie. 

Ostatnio była grupa niemiecka nad naszym stawem i robili zdjęcia – firma sprzątająca nic nie robi na 

terenie naszego stawu. Śmietniki pełne, butelki porozrzucane. Jest plac zabaw dla dzieci i tam też jest 

nieposprzątane. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Z uwagą słuchałam pańskiej wypowiedzi, ale 

przecież macie państwo w Kobierzycach sołtysa i radnych, którzy są waszymi przedstawicielami. Te 

wszystkie sprawy proszę im zgłaszać a wiem, że akurat pani radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

jak i pan Wiesław Szwed nie są osobami biernymi i na takie rzeczy zwracają uwagę.  

Radny Henryk Łoposzko: Chciałem zapytać pana – ale wyszedł – bo mówi o jakiś politycznych 

insynuacjach, to ja się pytam kto , kiedy i jak bo to jest trochę takie posądzanie. Rada nie wchodzi 

między mieszkańców czego przykładem była dzisiaj uchwała w sprawie nazwy ulicy we wsi Tyniec 

nad Ślęzą,  i jeśli ktoś sugeruje radnym, że rada jest polityczna to coś jest tutaj nieuczciwe i nie w 

porządku. Szkoda, że ten pan już wyszedł. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Proszę, żeby włączyć sołtysów w tryb 

rozpatrywania petycji i informować ich o remontach. Informacja o placu na Cisowej – dlaczego są 

opóźnienia ?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Uczulam kierowników referatów żeby państwa informowali. Cisowa – 

zadanie będzie dalej realizowane. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Cisowa jest realizowana. Petycja dotarła, ale nie  

była podpisana i nie było wiadomo komu odpowiedzieć. 

Radny Łukasz Orfin: Parę lat temu był taki pomysł, żebyśmy się spotykali nie tylko z panem wójtem 

ale też z kierownikami referatów. 

Radny Adam Raś: Jesteśmy po zebraniach wiejskich. W moim okręgu, niemal na każdym zebraniu 

mieszkańcy zwracali uwagę, że chociaż raz do roku powinien być ktoś z gminy bo mają pytania, 

uwagi.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Bywamy na zebraniach. Jeżeli mieszkańcy chcą się spotkać w jakiejś 

konkretnej sprawie to my zawsze jeździmy- czy ja czy pan wójt. Nie ma sytuacji, żebyśmy odmówili. 

Nie sposób brać udział we wszystkich zebraniach. Ale jesteśmy otwarci. 

 

Ad.38. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Przekażę państwu kilka informacji: 

1. Przewodniczący Komisji Rolnictwa wyszedł z inicjatywą aby zrobić szkolenie dla członków Komisji 

na temat miejscowych planów zagospodarowania. Pani Magda robi już rozeznanie w tej sprawie. 

2. Z okazji dnia chłopaka składamy panom serdeczne życzenia. 

3. Sesja kolejna odbędzie się pod koniec października. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Zamykam  posiedzenie XIX  Sesji Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 11.00. 
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